
办公装修公司（泰杉装饰）

产品名称 办公装修公司（泰杉装饰）

公司名称 上海泰杉建筑装饰工程有限公司

价格 面议

规格参数

公司地址 新郁路846弄56号1226室

联系电话 021-69106706 13162548911

产品详情

上海泰杉装饰工程有限公司（www.ts-sj.com）――――――――――――是一家提供完整的办公楼设计
空间规划，工程管理，室内设计和施工的专业公司。我们的专业人员擅长于办公的室内设计，工程管理
和整体环境的规划。为解决目前大部分公司行政负责人员对办 公室装饰项目及其后续工作的不熟悉，我
们同时提供办公室常规及特殊家具的制作、办公室通讯工程设计施工及相应器材,（电话程控交换网络）
、办公室计算机网络工程设计施工及相应器材（局域网）等的配套服务。 shang hai taishan dicoration
co,.ltd (www.ts-sj.com)------------ which is the one professional company who can apply completely spatial planning
for office design, working management, interior design and construction. our professionals are good at the design for
office interior, working management and integrated environmental planning. in order to solve the problem of
unfamiliarity for the office decorative items and following work, we also offer the production of common and specail
office funitures, the design and construction of office communication engineering and relevant equipments, like the
design-build process of telepone switched network, office computers network and some relevant equipments service
(local area network) etc, the most of adequate and systematic service. 1．
我们只做办公空间――――做我们专业的，擅长的装饰 2． 公司免费为客户提供办公室装修咨询 3．
公司免费为客户提供办公室布局方案 4． 公司免费为客户提供办公室预算造价 ⋯⋯⋯⋯ 1. we only offer
service for office room----do our professional line, decoration 2. we offer the office decorative consultation with free
to customers 3. we offer the office plan of arrangment with free to customers 4. we offer the estimated cost list of office
with free to customers ⋯⋯⋯⋯ 公司优势 1．
我们有专业的设计团队，根据您的需要第一时间为您做好你所需要的方案 2．
我们有专业的业务团队，第一时间为您准确传达公司是设计及报价内容 3．
我们有专业的施工团队，帮助你解决工地上各种施工难点 ⋯⋯⋯⋯ firm strengths: 1. we have professional
and experienced technical design team, do the best plan at the first time as per customers request 2. we have
professional and experienced business team, extactly transfer the contents about design and quotation at the first time
3. we have professional and experienced project management team, will help you to solve any problem at the
construction site. 公司操作流程
帐量尺寸――-平面方案――-工程预算――-合同制定――消防物业――工程开工
――――竣工结算――消防物业验收――-工程保修（一年） firm standard operation procedures take room
measure-----make a planiform plan----do consturction budget------draw up contract----confirm about property
security and fire control----start commencement of works ----finish project and settle up the bill-----inspect by
property firm and fire-brugade---make project length of warranty(one year)
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